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Vážení, TV NOVA má zájem udělat reportáž a odsoudit štvavé diskuze na zákaz-vjezdu.cz, na novinky.cz
apod. Potřebuji sehnat někoho, kdo má se strunami a hřeby a napadání osobní zkušenost. Smyslem
reportáže je to, že diskutující podněcuje ke spáchání trestného činu, další podněcování uposlechne a
strunu natáhne. Protože podněcování a konání je společensky nebezpečné, měla by policie diskutující
stíhat, podněcování neodkládat a měla by taky probíhat větší kontrola, na provoz jakých webů jdou
dotace a peníze sponzorů.  Takže otázka: Kdo půjde na kameru? Je to do hlavních zpráv.
pamus 13.06.2009 22:45:38

U nás tento problém zatím nemáme, ale pokud bych jej měl určitě se nebudu bát proti
nějakým slaboduchým chudákům vystoupit. Pavel.
zaks 13.06.2009 22:47:59

Reportáž pro internetovou televizi natáčel Pamus, takže má zkušenosti s vystupováním
v "televizi", ale pokud vím, tak nemá zkušenosti s žádnými hřeby. A být tebou Arai,
ještě bych to zvážil, na televizní noviny kouká mnoho lidí, kteří na internet nekoukají a
mohl by jsi jim tím vnuknout dobrou myšlenku s tím drátem... Zkrátka aby se ta naše
"odbojářská" činnost neobrátila proti nám... +o(
zaks 13.06.2009 22:48:25

Aha, tak jsem to zmeškal, Pamus byl rychlejší :-)
cort 13.06.2009 22:50:26

zaks> Ono tam budou i úryvky "diskutujících hrdinů".
zaks 13.06.2009 22:54:00

Cort> No právě, nějaký "strejda", který čtyřkolkáře nemá rád a stále přemýšli co s
nimi, najednou v televizi uslyší cosi o drátu přes cestu a zpřerážených končetinách,
posilní se lahví vodky a jde konat...
pamus 13.06.2009 22:59:22

Mám kámoše co s námi jezdí a vím, že neškodí. Ale pokud jej frajer sundal sukovicí ze
čtyřkolky a zlomil mu 2 žebra jenom proto, že "on ví jak čtyřkolkáři škodí přírodě", tak
mu zbytek party co tam zrovna s tímto klukem jela dala za vyučenou až byl celý
modrý. Od té doby už na nikoho nezvedá ani prst. Pavel.
arai 13.06.2009 23:01:52
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To, co píše zaks jsem si taky uvědomil, nicméně je nutné říci, že jsme tady mnohokrát
probírali, že média jdou proti nám. Teď je tu možnost, že reportáž bude pro nás.
zaks 13.06.2009 23:06:11

Má to (jako všechno na světě) svoje pro i proti, zkusil bych to pustit do televize a pak
chvíli počkat co to udělá, třeba novinky.cz začnou psát ve prospěch čtyřkolkářů, to
bych zase hodil do televize, TV Nova bude ráda, že se díky nim něco stalo a my
budeme mít radost, že můžeme dokázat, že je to na novinky.cz jen banda blbců, i když
třeba taky ne všichni...
cort 13.06.2009 23:09:47

zaks> Jako myslíš (něco podobného už jsem sem psal):  Lojza přijde do hospody,
pochlubí se co viděl v televizi s drátem a s přímo úměrnou konzumací 10°piva v
kombinaci s rumem nabude dojmu, že by to ježdění šmejdům na čtyřkolkách nebylo
špatné tímto způsobem zatrhnout. Pepa a Franta ze sousední vesnice si s ním dají pár
rund a společnými silami jdou projekt realizovat?  No ale to stejně může Lojza přijít do
hospody, pochlubit se co jeho vnuk vyčetl na těch internetech a povídal mu. Pak s
přímou úměrnou konzumací 10° piva v kombinaci s rumem nabude dojmu, že by to
ježdění šmejdům na čtyřkolkách nebylo špatné tímto způsobem zatrhnout. Pepa a
Franta ze sousední vesnice si s ním dají pár rund a společnými silami jdou projekt
realizovat...
arai 13.06.2009 23:11:06

Takže otázka trvá. Kdo půjde na kameru?
KQ.M 13.06.2009 23:13:31

cort> Stačí kdybys jezdil s náma. My nemáme ani Pepu ani Frantu. Ale Erika a Milána a
taky si ježdění zatrhli. A dokonce sami... :lol:  A jinak k úvodní otázce: Vlastní
zkušenost s takovejhlema sviňárnama má Pool-400 a Erik-raptor. Tak se na ně obraťte.
zaks 13.06.2009 23:13:46

Cort> to máš pravdu no, ale já osobně s mladými lidmi problém nemám, ti se většinou
usmívají od ucha k uchu a mávají když jedu kolem, kor když s sebou mají malé dítě,
ale tvůj scénář nijak nevylučuji, ale jak už jsem psal, asi by stálo za to zkusit hodit to
do té televize a počkat co se stane. A dobrou noc, jdu spát nebo si na čelo obtisknu
klávesnici :lol: :lol:
Řezňa- 14.06.2009 09:40:53

Chtělo by to někoho kdo umí mluvit a má stím zkušenost a samozřejmě jezdí na kolce.
TeSi5 14.06.2009 09:42:34

Řezníík> Překvapivě. :-D
Juris22 14.06.2009 10:54:39

Já jsem na vlastní kůžy tak tak zastavil před nataženým provazem který nám někdo
nachystal na místě kudy jsme pravidelně v sobotu jezdilo.Bylo to v nějakém starém
sadu za vesnicí a můžu říct,žádnej dobrej pocit to nebyl,provaz v té rychlosti vidíš až
na poslední chvíli.....už tama raději nejezdíme :[  V tv jsem 2x taky byl.....ale mám
stejný pocit jako někteří z vás,že se to proti nám může obrátit,někteří méně
inteligentní jedinci by to skutečně mohli brát jako návod...nevím možná se pletu :o
-Rastaman- 14.06.2009 11:03:48
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Ale zas je pravda že se to může obrátit proti nám ale risk je zisk měli by sme to zkusit.
Podle mě lepší než sedět s rukama v klíně. A takhle se naše myšlenky dostanou dál.
Byla by to dobrá propagace gramu atd.  Navrhoval bych Jurise22 a nebo Leoše ten s
tímto má taky zkušenosti se mi zdá
Joey 14.06.2009 14:33:40

zaks> já osobně taky potkávám 2 typy lidí. jedni na mě ukazují prostředníček (n) a
druzí na mě mávají. :-) s tou televizí je to dobrý nápad. přeci jen takhle z novy se o
této problematice dozvědí všichni. no a že to pár tupců vezme jako návod s tím se musí
počítat. ;-) stejně by to dříve či později udělali sami od sebe (n)
Perseus 14.06.2009 19:46:34

Myslím že tyto tendenční a jedostrané reportáže víc lidí naserou než aby něčemu
pomohly. Ti co ty pasti kladou jsou stejně dementi, kterým v tom žádná reportáž Novy
nezabrání. A spoustu lidem to dodá nápad jak si žešit svůj komplex. Nehledě na to, že
Nova není rovný partner. Za týden tvoji bohulibou myšlenku jinak sestříhají a odvysílají
reportáž s číslem konta na podporu domobrany zahrádkářské kolonie XY, kterej někdo
přejel žížalu. Říkám srat na to .  TH
pumix 14.06.2009 20:51:08

otázkou je proč to dělají, určitě alespoň jeden z nich má špatnou zkušenost se
čtyřkolkáři. a ruku na srdce , jezdí všichni podle pravidel??? ne ani židi a cikáni nejsou
stejní, najdou se mezi nima lidi kteří hravě strčí každou nadřazenou rasu do kapsy...
takže pokud se bude někdo za práva čtyřkolkářů bít, jsem zvědav, jestli ví za koho se
bije...  Citace z gramu... Tomas-polaris-Outlaw, Bylo na čase (10.6.2009 11:50)
odpovědět  Zdravím všechny nadšence čtyřkolek ,jsme parta mladých lidí kteří vyjíždí
každou neděli někam za dobrodružstvím, setkali jsme i s inteligenti co po nás hází
kameny a podobně už dlouhou dobu jsme přemýšleli co udělat aby jsme se zavděčily a
když se nám podaří zajistit sebemenší úspěch ,zkazí nám to trouba který se přijede
vyřádit do jiného města a jsme všichni zase no víte .Čtu všechny ty články jak jsme
zbohatlíci a jak ničíme přírodu atd.. ale tak to není dodržujeme všechny pravidla a i si
myslím že občas to přeháníme .Jsem rád že se za čtyřkolkáře někdo postavil a chce
něco dokázat,fadím vám a jsme s vámi a budeme s vámi .
arai 14.06.2009 23:04:28

-Rastaman->Ale zas je pravda že se to může obrátit proti nám ale risk je zisk měli by
sme to zkusit. Podle mě lepší než sedět s rukama v klíně. A takhle se naše myšlenky
dostanou dál. Byla by to dobrá propagace gramu atd.  Navrhoval bych Jurise22 a nebo
Leoše ten s tímto má taky zkušenosti se mi zdá

  Souhlasím s tebou.  Mimochodem - zájem je tu "hodně velký". Prorazit s tímto
tématem do zpráv na Nově není jednoduché. Nemyslel jsem si, že jsou tady cukrové
slečinky, které nedokážou říci na kameru jednu větu.
Cali 14.06.2009 23:07:32

Aho kámoš dnes nachytal hřebíky jel přede mnou na enduru takže ho přihlaašuji
pavlos11 15.06.2009 07:14:19

no skusit se to může chtělo bi to anketu a kdo bi vní zvítezil tak by moh vystupovat v
televizi pokud bi chtěl.ale ty blbce co to na nás ličijou to stejně neodradí +o( když je
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někdo ze čtyřkolkářů lapne dat mu jednu přez ripák a oni si zapamatují že to nemájí
dělat :-DD :-DD
-Rastaman- 15.06.2009 09:50:12

no tak hoši prosím nedejte se zviklat tím že to nějaký šulin může použít jako návod +o(
Jsme už blízko toho aby se naše myšlenky o gramu aj. dostaly někam výš (y) . Tohle
bude velká akce a snad si potom lidi uvědomí že nejsme všich¨ni stejní :-) :-) . Arai s
tím měl určitě hodně práce a když už jsme se dostali až sem tak snad by jste to
nechtěli zrušit :-( . Konečně máme velkou šanci něco s tím udělat a vy by jste jí chtěli
zahodit?  J s hřeby a strunami zkušenosti nemám ale je tu dost lidí co by mluvili z
vlastní zkušenosti.
Luft 15.06.2009 10:01:29

Do mě v zimě jeden lesák naférovku najel autem, jel proti mě , já mu stále uhejbal on
nezpomalil a stále rychleji to valil na mě, když jsem byl skoro ve škarpě, jen tak tak
jsem z ní vylít a stejně mě ten debil trefil zadek. Kdybych neodjel tak to na ferovku do
mě narval naplno. Nebejt tam kámoš, tak by bylo o jednozo lesáka míň. S hřebama a
strunama nemám zkušenost, ale s medii jo a já osobně bych na NOVU nešel vím jak to
tam funguje po 2 osobních zkušenostech z jejich reportáží. Podle mě maj media
hroznou moc a zrovna na Nově nejsou féroví. rtr :-DD
tuningar2507 15.06.2009 12:05:09

včera jsme se jeli s kámošem projet jen tak lážo plažo potřeboval jsem něco vyzkoušet
na čtyřkule a narazili jsme na statkaře kterému tady u nás patří všechno na co si
vzpomenete měli jsme tu smůlu že jel zrovna s jeepem já sjem mu ujel ale kamoš ho
nemohl setřást přes půl hodiny. U nás to začíná být pěkně horký :[
KTMatěj 15.06.2009 12:48:36

Já jsem trochu skeptický, bůhví, co z toho nova udělá.
Lupino68 15.06.2009 12:55:04

Prostě vzít svého kameramana a natočit to celé, aby si to Nova nemohla upravit podle
sebe. A pokud upraví v náš neprospěch tak to dát konkurenci v původní verzi.
arai 15.06.2009 13:03:17

Reportáž je plánovaná na naši podporu. Néééééproti nám.  Si tak říkám, že někteří,
kdyby byli ženskou, tak si vezmou i na svíčku 3 prezervativy. Chudák Cort a gram.cz
prezYdent 15.06.2009 13:33:09

Viděl jsem zajímavou nástrahu: lešenářskou trubku zatlučenou do země uprostřed
cesty - vyčuhovala nad zem cca 30 cm a byla zarostlá travou, takže vůbec nebyla
vidět. Taky vím kdo ji tam dal a taky vím, proč ji tam dal (pár magorů si vyjezdilo
cestu přes jeho pozemek) Naštěstí pár rybářů mělo větší rozum a vše se naštěstí
vyřešilo bez újmy... Některé tyto nástrahy je opravdu lepší řešit s Policií než v televizi,
ikdyž takovej záběr uříznutý lidský hlavy o natažené ocelové lanko by už konečně mohl
zapůsobit i na čisté svědomí pachatele....  Apropó - do TV jedině Pavel Musil (y)
Kajman 15.06.2009 14:37:53

arai> Nezapomeň, že spousta kluků tady má určité postavení, sociální status...nejde
jen o trému před kamerou a o to, že jsou na "naší" straně. Začátečnický nemehlo
redaktůrek z Novy, kterého na tu věc pošlou aby se zaučil, z Tebe dokáže udělat vola
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před polovinou národa v jedné minutě aniž by třeba chtěl. ...ale jinak souhlas, chudák
cort a Gram.cz. ;-)
Fidži 15.06.2009 14:47:33

To je supr, arai se jasně ptal, kdo půjde, každej si tady popíše příhodu, jak málem
přišel k újmě a jakej je chudáček, ale aby s tim něco udělal, to ne :o
marek.sm 15.06.2009 14:59:24

Fidži> Máš pravdu, jak dojde na lámání chleba.... :-(
magic.1 15.06.2009 15:08:28

Tak zkušenost s TV mám pouze na lokální úrovni a přiznávám, že na hřeby a strunu
jsem zatím nenarazil, nicméně na rozvášněného pana myslivce ano. Pokud nebude
nikdo ze zde zkušenějších ochoten do toho jít, klidně se toho ujmu. Myslím si, že každý
pokus o osvětu vůči zbytku lidí, kteří 4kolkáře odsuzují, je nutné využít a to beze
zbytku. I za cenu toho, že by se to mohlo obrátit proti nám(ikdyž o to se v tomto
případě nebojím).
marek.sm 15.06.2009 15:48:29

magic.1> (y)
Kajman 15.06.2009 15:55:45

marek.sm> Také se přidávám. (y) !
cort 15.06.2009 20:59:08

Ty vole... Připomíná mi to žvásty místních štamgastů. Přesně vědí proč se mají zle,
vědí i kdo za to může. Ale také vědí, že kdyby udělali něco aby se měli lépe, měli by se
ještě hůř.   ONO JE LEPŠÍ KECAT PROČ TO NEJDE, NEŽ NĚCO ZKUSIT. Hlavně je to bez
námahy a starostí. Navíc to těm co to nevyšlo může člověk potom říct "Já říkal, že to
nemá cenu".  Tleskám pánové, tleskám...
Lume 15.06.2009 21:12:52

Řezníík> :-) no..co dodat
arai 15.06.2009 21:16:53

Cort: (y) (y) (y)   Když jsem před nějakými 3 týdny někde psal, že se budu snažit dát
to, co nás trápí na obrazovku, neozval se tady NIKDO s negativním názorem. Teď, když
máme vrátka otevřená, jsou mnozí připos.... a řeší proč to nejde a ne proč ANO  Jak
jsem napsal. Lituji Corta, lituji GRAM.CZ
Lume 15.06.2009 21:20:44

ahoj všem, prosím kdo z reporteru to bude delat?. . pokud to nekdo ví klidne mi
zavolejte.. rád se kolegy přeptám.moje tel 603/513912 Na kameru nemám problém
jít... a věřte že i mezi sebou máte někoho kdo se za kolkaře klidně postaví... a mám na
tohle téma spoutu nápadu..   Kajmane...ano spousta kluku tady ma postaveni a
socialni status...a takový jsem i ja a proto.... važ prosímtě slova ze začátečnickým
nemehlem.....
Řezňa- 15.06.2009 21:25:21

Lume> Máš nějákou skušenost s těmihle pastmi?
Lume 15.06.2009 21:31:59

Řezníík> jasne zrovna nedavno jsem neco podobneho tocil.. struna/lanko natazene
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mezi stromama/
Řezňa- 15.06.2009 21:33:02

Lume by byl dobrý kandidát. Co na to říkáte Vy?
cort 15.06.2009 21:39:34

arai> Dane mě není proč litovat, ale s tímhle přístupem Gram skončí dřív, než začal
(nemyslím tím jen tohle vlákno). A to bude škoda, jenže hodně lidí si neuvědomuje, že
Gram není jen má libůstka kterou dělám z nudy. Jenže ono bude pozdě, protože ti kteří
jdou proti čtyřkolkám nečekají, až jim někdo to za čím jdou naservíruje někdo až pod
nos. Ještě uvidím jaký bude zájem v Pacově, ale sám Gram dělat nemůžu. Bohužel
stejně jako Ty když jsi přišel s myšlenkou jít do televize a dostal jsi ohlasy typu "super,
bombo, jo to chce", reagovala většina lidí i na myšlenku Gramu. Tam se dokonce i lidé
nabízeli, jak rádi pomůžou. Hrstce která opravdu pomohla a pomáhá, patří velký dík.  
Takže pánové ještě jednou, není za pět minut dvanáct, ale pár sekund před dvanáctou.
;-)
Řezňa- 15.06.2009 21:43:38

Já bych klidně do TV šel, ale asi na to ještě nemám věk no... Taky se dívím že hodně
lidí ted stoho couvá. Snad to nějak vyjde.
magic.1 15.06.2009 21:45:11

Pánové, jsem spíš čtenář zdejšího fóra než přispěvovatel, ale opravdu mě mrzí, když
vidím, jak to tu probíhá. Arai zařídil velmi dobrou možnost, jak sdělit spoustě lidí náš
pohled, ale najednou nikdo s ničím zkušenosti nemá a nic neví. Prosím, uvědomme si,
že pokud to nebudemeMY

kdo se bude snažit smazat nepravdy, které o nás jsou obecně rozšířené, nikdo jiný to
za nás neudělá. A tím, že tady budeme brečet a nic nedělat jenom dáváme možnost
organizacím typu zakaz-vejzdu.cz, aby nás očerňovali dál.
Kajman 15.06.2009 22:14:23

Lume> Nechtěl jsem Tě urazit. Neznám Tě a ani nevím, co děláš. Omlouvám se za
hrubé vyjádření svého názoru. Jsi-li reportér Novy a jsi-li dobrý reportér, pak ještě
jednou promiň...Nicméně, nevěříš doufám tomu, že za patnáctiletou historii se na Nově
vystřídali pouze zkušení, schopní, stoprocentní pracovníci s perfektně připravenými
reportážemi objektivně zobrazující pravdu a nic než pravdu?
Hugo-k 15.06.2009 22:31:04

Nemám naštěstí zatím žádnou zkušenost, ale jsem pro, aby se do toho šlo. Teď byla na
jedničce reportáž, jak myslivec zastřelil za dědinou psa zdůvodnil to, že si myslel, že to
je prase a že stejně pes nemá v přírodě co dělat. Protože je to honitba a honitba je
vlastně všude. Nedej bože, aby si tam na louce někdo sedl aby si odpočinul, nebo se
pobavil se svou dívkou. Myslím, že každý pokus aby zdravý rozum zvítězil stojí zs to.
pool-450 15.06.2009 23:03:21

Zdar hoši.Osobní zkušenost s pastí mám,dokonce ji mám doma.Jedu i do Pacova,takže
to tam probereme. Co se týče vystoupení v televizi,s tim taky nemám problém,jen se
trochu bojím,co tomu budou říkat lidé,co mně znají.Jsem velitel obvodu Sboru
dobrovolných hasičů,takže pode mně spadá asi třináct vesnic v okolí,plus Okresní
Sdružení v Č.B,kde jsem členem Okresní rady velitelů...Tím pádem jsem dost známej
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ksicht a nerad bych si tu uříznul ostudu.Půjdu do toho jen s podmínkou,že budu
reportáž autorizovat,než půjde do televize.Věřím tomu,že do toho půjdou i kluci,co tam
byli se mnou.
KQ.M 16.06.2009 18:53:57

Vidíš Araii? Já to psal hned v příspěvku č.11! ;-) Pool je ten správnej člověk! (y)
pool-450 16.06.2009 20:10:13

Jsem zvědavej,kdo se ke mně přidá?Tak se nehlaste všichni +o( Asi půjdu o víkendu
natáhnout lana,aby nás bylo více. :lol: Michale,kam jedete?Já asi do pr...,bo ještě
nemám těsnění.
Kabek 16.06.2009 20:10:16

souhlasim,s ŘEZÍKEM chce to někoho kdo umí vystupovat aje ukecanej :-DD
pavlos11 16.06.2009 20:11:29

já tam budu vystupvat :lol: :lol: :lol: misto poola kdyz bude nemocnej :lol: ti zelenáči
bi si 14dní nesedli na prdel :lol:
pool-450 16.06.2009 20:11:42

Kabek> Tak to já moc nejsem :-( Ale snad to nějak dopadne.
KQ.M 16.06.2009 20:30:40

pool-400> Když si dáš pár piv tak jo. +o( :lol: Já už se s Araiem domlouval před
měsícem že klidně, ale žádný negativní zkušenosti nemám. Protože jezdím slušně a
nikde neprasim jako ty! :lol: :-D Viz moje fotky a videa na profilu. :-DD
pool-450 16.06.2009 20:42:51

Michal.KQ> Já už taky hodně dlouho nepráším.Hele,pojď na klubovnu,ať nám tu někdo
nevynadá,že to tu zasviníme blbostmi.
Kabek 16.06.2009 21:00:01

pool-400-jdi tam ty
pumix 16.06.2009 21:32:39

Pro to aby někdo objektivně vystupoval před kamerou na téma nevraživost proti své
osobě, musím mít k tomu důvod, já ho zatím(díky bohu) nemám... Jinak v Pacově si
rád vyslechnu Vaše poznatky...
Lume 17.06.2009 08:49:44

lidicky. takze kdo do toho jde?... potrebujeme cloveka který má zkušenost s jakoukoliv
pasti aby promluvil na kameru / treba i na zada/ nejlepe nekoho kdo takovy utok
nahlasil na policii... /pokud nikdo takovy kdo by to hlasil neni, prosimVas pokud se
nekomu neco takoveho prihodi..hlaste to.. musi se to resit ..jinak reknou ze si to
vymyslime a pro reportaz to bude daleko zajimavejsi s tim ze to resi policajti.. mam
jednoho cloveka ktery se potkal s lankem mezi stromy.. bude mi na kameru mluvit.. ...
pokud se nikdo nenajde a bude se tady jen prominte "blbe" kecat tak to je o nicem.. i
reportaz musi byt zalozena na konkretni veci a ne na řečech... tak klidne piste.. vše
potřebné zařídím.. ICQ 152595440 tel 603 / 513 912
bozkovak 17.06.2009 09:03:53

Lume> http://zpravy.idnes....008_162352_krimi_jba  
http://www.motorkari...cu-endura-12930.html  Vsichni mame stejny problem,
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doporucuji precist, kdo to necetl, je to stare,ale porad aktualni.  Lume : myslim, ze
bych dokazal pres sestru dohledat ty kluky, kteri to nasli a poradatele urcite taky, mam
to pres les.A sestra do motocrossu dela, jeji pritel jezdi a byl tam taky v ten osudny
den.
Kajman 17.06.2009 09:06:10

Přimlouvám se, chlapi. Lume je náš člověk, tak to zkuste. Bohužel, (bohudík!...teď se
blbě rouhám :-( ) žádnou příhodu nemám. U nás mají pro naše touhy většinou
porozumění. Hlásím se na případnou pozitivně laděnou reportáž...
marek.sm 18.06.2009 06:21:54

Napdlo mě, jestli by v reportáži taky nechtěl vystoupit některý kolega kolkař vozíčkář.
To by mohlo pomoci trochu ovlivnit veřejné mínění v náš prospěch. Jednou sem byl v
hospodě s jednou mladou super holkou vozíčkářkou, která jezdí na yamaze kodiak
nebo gr. Buhužel jsem byl připitej a nemůžu si vzpomenout na její jméno. Omlouvám
se. Ta by to před kamerou určitě zvládla na jedničku. Někde jsem ji tu viděl na fóru na
fotce z nějaký akce, takže sem možná chodí na fórum, nebo ji určitě někdo znáte.
Případně kámoš na ni má možná kontakt, tak bych se s ní mohl spojit a zeptat se jí.
zaks 18.06.2009 06:54:09

Nejedná se o pilotku této čtyřkolky? http://www.quadmania...dene-ctyrkolky/?id=5
marek.sm 18.06.2009 07:11:31

možná. Bydlí v praze, někde v holešovicich, ale ja viděl jenom ji, kolku ne.
arai 24.06.2009 17:18:43

Takže reportáž bude až v červenci. Reportérka onemocněla a já jedu do pryč.
Rozhodně tento týden se točit nebude.
arai 18.07.2009 11:17:22

Dnes se má točit reportáž o 4kolkářích -kdo že to chtěl jít na kameru?
Lume 18.07.2009 14:56:01

ted jsem se vratili... :-)
arai 18.07.2009 15:04:06

Už se reportáž stříhá.
TeSi5 18.07.2009 15:24:36

Arai a Lume na hrad! Super, kdy bude ve zprávách? (y)
Lume 18.07.2009 15:25:09

dnes vecer
Lupino68 18.07.2009 16:06:15

Takže všichni povině koukat na zprávy.
-Rastaman- 18.07.2009 17:41:16

Lume + Arai> výborně hoši (y) :-) děkujeme vám :-) :-) (y) (y) , Konečně se ze nás
někdo postavil (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y) (y)
arai 18.07.2009 18:37:15

-Rastaman-> Nechval dne před večerem :-) Jestli to bude, tak mě zajímá a) jak to
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vyzní ako celek a pak b) ohlasy od těch, kterých se kritika dotýká
Leos2 18.07.2009 18:40:03

no a v jakej zprávách v kolik a kde ?
arai 18.07.2009 18:45:25

Leos2> Info je stále stejné jako když jsem vlákno zakládal. Zapni si televizi na 19.30h.
Tedy alespoň věřím, že to bude dnes a že to nikdo nevyšoupne třeba na zítřek. Info je
DNES.
Johanik 18.07.2009 19:28:45

na TN.cz uz je taky clanek - http://tn.nova.cz/zp...do-chysta-pasti.html
Lukin 18.07.2009 19:47:51

za pár minut na nově děkuji kluci (y) taky jsem stímdle měl příhodu
TeSi5 18.07.2009 19:50:56

Pěkná práce hoši! (y)
Fidži 18.07.2009 19:51:48

Pěkná práce, ale ty rok starý záběry si mohli odpustit :o
Fidži 18.07.2009 19:52:49

A konečně ten právník shrnul do televize, kde můžeme jezdit :-DD
KTMatěj 18.07.2009 19:53:18

No upřímně řečeno to působilo opět tak trochu proti ATV, zase tam ukázali kohosi, kdo
řekl, že bude jezdit jak se mu zachce, atd. Takže za mě opět Nova nezklamala,
nicméně musím ocenit práci a čas, který jste tomu věnovali (y)
TeSi5 18.07.2009 19:53:56

Fidži> Ten právník je Arai. (y) :-DD
hidd 18.07.2009 19:54:20

Jak to tam říkal ten právník: Jestliže cesta ukazuje známku sjízdnosti a není tam zákaz
tak tam můžu jet (y) :-DD
-Rastaman- 18.07.2009 19:55:45

(y) Pěkná práce (y) (y) ta reportáž se povedla (y)
JARDAQUAD 18.07.2009 19:55:57

pánové i za mě :-DD (y)
tomram 18.07.2009 19:57:16

:-DD :-DD dobrýý eště že mi to máti přišla říct skoro sem na vás zapoměl +o(ale jinak
dobrý :lol: tak kde se dá jet tam se může :-DD
Hrošík2 18.07.2009 19:57:26

Taky díky kluci za snahu a ochotu tomu věnovat svůj volnej čas!!! :-DD
Johanik 18.07.2009 19:57:33

Taky si nejsem až taky uplně jistý tím, jestli to byla úplně kladná reportáž, kdyby
nepoužily ty záběry a řeči z té staré reportáže, tak to mohlo být dobrý. Ale každopádně
aspoň se o tom problému ví více veřejně a třeba to nějak pomůže. Je dobře, že se to
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dotáhlo až takhle do televizních novin
zaks 18.07.2009 19:57:37

Jste moderátorům půjčili kolky jo? :-P Jinak až na některé prasárny to bylo povedené
(y)
Ziky16 18.07.2009 19:58:40

Můžete sem někdo hodit odkaz??? Díky
Lukin 18.07.2009 19:59:10

ale o5 nesmí chybět blbá poznámka budu si jezdit kde chci a jak se mi zachce tak
trochu to ztácelo podstatu no ale budiž mu
-Rastaman- 18.07.2009 20:00:55

no právě :o ten poslední coměl ty černé brýle...nwm nwm +o( :-$ (u)
honzaj 18.07.2009 20:02:28

Reportáž si někdo může vysvětlit tak, že si stěžují i ti, co dělají po lese bordel, ale
podstatná jsou slova právníka. Díky Araii (y).
benbourbon 18.07.2009 20:05:35

Čuměl jsem jak blázen , že na Nově ukázali kolkaře v tom normálním světle .Až tady
jsem zjistil ,že to nebylo z jejich popudu ,ale zaplať pánbůch ,aspoň toto. Kluci DÍK. B-)
B-) :-P :-DD (y)
Dzejar 18.07.2009 20:07:32

Dane, gratulace k TV novinám. Snad si konečně lidi uvědomí, co se může stát... Jinak
to na mě působilo fakt dobře... :-DD
Hugo-k 18.07.2009 20:07:36

arai> Co tam ten zelenej mužík koktal o tom, jak čtyřkolky odíraj kůru ze stromů, pošli
jim tam fotky co jsem ti poslal - já to dosvědčím, kdo to udělal.
arai 18.07.2009 20:07:41

Vycházejte z toho, že reportáž by měla být vyvážená. Nejdůležitější je sdělení, že
nebudeme trpět pouštění si úst na špacír na diskuzních webech a že budeme tak
dlouho podávat proti úchylům terstní oznámení, dokud státní zástupce to neodstíhá a
soud neodsoudí. Dále, že lesní cesta = užitková komunikace a že tam můžu jet jak na
koni, tak na kole, tak i autem, tak i 4 kolkou. Nesmím jet, když jsem v CHKO nebo
když je tam zákazová značka. Doufám, že jste si všimli, že i ten lesník říkal ..oni
nejezdí jen po lesních cestách .... Moc dobře vědí, že tam můžeme jezdit.  Jinak díky.
grepik 18.07.2009 20:08:30

super (y) snad se to ted hne nějakym příznivějším směrem a lesní správa se umoudří.a
nebo se hned udělá novej zákon co nám to zatrhne jednou pro vždy (n) ale jako krok
vpřed dobry :-DD
Ramses 18.07.2009 20:12:34

Ten blb v černých brýlích si mohl ty blbé řeči odpustit, ale jinak dobrá reportáž!
Každopádně to tam Arai dobře shrnul s tím kam se může jezdit atd. (y)
cort 18.07.2009 20:12:52

Tož dobrá práce kluci, ale vytočila mě diskuze primitivů k reportáži na tn.cz. Typický
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úkaz, že komu není z hůry dáno, v apatyce nekoupí.
Lume 18.07.2009 20:18:06

Zaks:- pujcili a nepujcili... pekne jsme zmokli ... :-) ale doufam ze to bylo k dobre
veci:-)  Patrik   jinak verte ze tam byli zabery i ze dneska:-)
Lume 18.07.2009 20:22:53

jinka je to presne tak jak Arai rika.. reportaz musi byt vyvazena..proto se nesmite
zlobit i za pripadne negativa.. ktere tam jsou.. proste tak to je.. jsou vzdy ti dobří a ti
pak bohužel i ti druzí... a ja porad pevne verim ze Nás tech dobrých je většina..
Luft 18.07.2009 20:23:08

Koukal jsem že ukázali k čemu na netu nabádají (proti kolkařům) stejně tak jako v
časopise QUAD v článku Soubor kreténů... rtr :-DD
pavelkr 18.07.2009 20:30:31

odkaz je tady http://archiv.nova.c...oviny-17-7-2009.html
Miky26 18.07.2009 20:32:49

Arai a spol super práce.Škoda,že si ti co mluvili nesundali helmy.Vypadá to pak jako
anarchisti co jsou v maskách když mluví do medií.Až na pár detailů co píší kluci výše
(budu jezdit kdy chci) pěkná reportáž.Předpokládám,že brzy bude odezva od
protivníků.Máme se na co těšit.
pavelkr 18.07.2009 20:32:50

aj to jsou včerejší zprávy sakra
Lupino68 18.07.2009 20:42:53

Tady dnněšní http://archiv.nova.c...oviny-18-7-2009.html
Lukin 18.07.2009 20:44:19

na nově v diskuzi to vře :D
Lupino68 18.07.2009 20:48:26

a co se zase objeví na zákazu?
Petrs 18.07.2009 23:06:00

arai> Díky všem rozumným lidem, kteří se na reportáži podíleli... Vyznělo to dobře a
určitě vneslo zmatek do hlav lidí, kteří mají na 4kolkáře nebo myslivce "rychlé názory,
jednoduché pravdy a jednoslovná oslovení". Myslím, že to zaujalo i dost lidí, kterým
byli kolkaři, myslivci a jejich spory jedno. Bude se o tom diskutovat víc, něž to bylo
dosud běžné. A to je slibnej začátek!
jiri01 18.07.2009 23:11:55

Reportáž byla perfektní, myslím že je dobře že tam byly kladné i záporné zkušenosti se
čtyřkolkami, aspoň to působí nestranně.  Měl bych dotaz - nedalo by se to vyjádření
právníka sehnat na papíře i s odkazem na odpovídající paragrafy? A třeba i s výkladem
ke vjetí na soukromý pozemek, kdy není možné poznat, že je soukromý?
arai 18.07.2009 23:22:30

jiri01> Cau, tady máš link na oficiální stránky ministersva vnitra ČR. Vytiskni si ho a
voz s sebou. Když tě někdo bude obtěžovat, braň se, pokud si budeš jist svým právem.
 http://web.mvcr.cz/a.../s/2006/35/konz.html
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jiri01 18.07.2009 23:29:09

arai> Díky. Není mi ale janá jedna věc:  ....Spor je o to, zda lesní cesty jsou či nejsou
účelovými komunikacemi. Podle § 3 odst. 1 písm. b) zákona č. 289/1995 Sb., o lesích
(lesní zákon), ve znění pozdějších předpisů, jsou totiž pozemky určenými k plnění
funkcí lesa mimo jiné zpevněné lesní cesty. Neměly by tedy být považovány za účelové
komunikace, čímž by se na ně mj. nevztahovalo obecné užívání účelových komunikací
dle § 19 zákona, zastává názor část teoretiků. Tento názor ovšem odmítl Nejvyšší soud
v rozsudku sp. zn. 33 Odo 449/2005 ze dne 22. února 2006....  To znamená, že
přestože je v nějakém zákoně (nevím kde přesně) jasně psáno, že do lesa se nesmí
motorovými vozidly, myslí se tím do porostu a pro lesní cestu platí výše uvedené?
mph 18.07.2009 23:37:06

Myslim ze reportaz byla super, Nova je hooodne silne medium a je potreba novinarum
a lidem cpat do hlavy, ze podle zakona na lesni cesty muzeme, takze ti slusni z nas
jsou legalni, ti neslusni z nas ne, takze je vlastne vsechno v poradku.
arai 18.07.2009 23:45:59

jiri01> Píšeš to správně. Lesní nebo polní cesta je účelovou komunikací a platí tam
silniční zákon. Kdyby neplatil, pak by tam neměla kompetenci policie a třeba by
nemohla dávat dýchnout na akolhol nebo by tam neplatila přednost zprava atd.
Nejvyšší soud to vyložil určitě správně.   Jinak - polož si otázku, proč u některých
vjezdů do lesa je značka zákaz vjezdu s dodatkovou značkou "mimo vozidel lesní
správy" a u některých vjezdů do lesa nic není?
cort 19.07.2009 00:04:00

Navíc k těmto zákonům je třeba přidat výsledek NIL ( http://www.uhul.cz/il/katego.php
) podle které sám stát považuje lesní cestu za neles

.(Kategorie NELES se v NIL počítají všechny tzv. “jiné pozemky” a všechny ostatní
pozemky, které nejsou určeny k plnění funkcí lesa. Jsou to zejména: Zpevněné lesní
cesty a veřejné komunikace procházející lesem).  Zákon o lesích je přežitek dob
socialismu, kdy měl chránit před pytláky a zloději dřeva.
tomram 19.07.2009 01:14:30

jiri01> ja to pobral tak že prostě kde je vidět cesta tam se může jet,sou tam 2 zákony
který si nesedí jeden řiká to a druhej to. :o nevim proste ale jezdit tam budu pořád
:lol: arai-- došli prachy na značky :lol: jo a dík tisknu taky a budu jim to cpát jen jak to
pude :-DD
honzaj 19.07.2009 01:26:48

cort> Takže podle toho UHULU nemáme na nezpevněných lesních cestách užších 4m co
dělat. No a u nás mají zpevněné lesní cesty většinou závoru, takže vlastně do lesa
nesmíme vůbec.
cort 19.07.2009 10:29:26

honzaj> Ale jako nezpevněná komunikace jsou brány třeba vyjeté koleje mezi stromy
(po těžbě), to je rozdíl od třeba užitkové komunikace brané jako polní cesta, kde jsou
za užitkovou komunikaci brané i viditelně vyjeté koleje.
bozkovak 19.07.2009 11:25:01
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(y) Slusna reportaz, jenom jsem nepochopil co mel ten lesnik s tim plotem :lol: Jako ze
mu ho rozbil kolkar, ze utrhl ve vysce dvou metru nejaky klacek ? :o
pool-450 19.07.2009 11:28:21

Reportáž skvělá.Nedá se nic říct,jen více takových reportáží. :-DD :-DD Tu ohradu jsem
taky nepochopil.To asi byl nějakej jelen nasranej a chtěl jim utec z ohrady za
čtyřkolkářema.
honzaj 19.07.2009 11:33:01

cort> Takže není rozhodující, jaký povrch komunikace má? Beru to tak, že zpevnění je
provedeno nějakým hrubozrnným materiálem, třeba drť nebo štěrk. Bere se udusaná
hlína jako zpevnění?
Stari88 19.07.2009 11:42:14

Supr reportáž ... sem se nudil, hraju na PSP a najedou slyšim, že se o nás mluví :lol:
:lol: čekal sem že zas ve zlym, ale naopak, velmi dobře :-$ hlavně aby si lidi uvědomily
to s tím lesem a jen neprskaly kraviny :o Ten plot mě rozsekal :lol: ožralej lesák si to
dal traktorem a je to od 4 kolky :lol: :lol:
cort 19.07.2009 11:43:00

honzaj> Bere, alespoň když projdeš zákon o pozemních komunikacích, tak to přímo
vyplývá.
tomram 19.07.2009 11:51:13

 tak tohle je nezpevnený ne? potrebuju to říct rovnou :lol: do lesa na obyč lesní cestu
jo nebo ne?
honzaj 19.07.2009 11:51:26

cort> Teď o tom ještě přesvědčit naše místní Městské policisty a policistky. Máme tady
novou služebnu a víš jak to je s novým koštětem :´-(
Stari88 19.07.2009 11:53:57

Hele kde je nahranej ten kousek jak tam jede moderátor na ty červený 4kole a pak
tam mluví ty dva kluci hned ?? :-$ Mě to připomíná jako by to bylo u nás :lol: :lol:
Lume 19.07.2009 12:03:18

:-)))je to u nas to mas pravdu:-))

Stari88 19.07.2009 12:09:48

Já to věděl :lol: :lol: :lol: A otec mě nevěřil, nejdřív se mě to nezdálo ale když sem
kouknul podruhý, zebín se zrodil :D
Lume 19.07.2009 12:15:54

 jsem chtel dat par fotek z nataceni a nejak mi to nejde.. sakra:-)) j za kopcem na trati
jsme natačeli
Stari88 19.07.2009 12:24:50
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Lume -> No já tam jezdim z práce, nebo když se ci projet po dešti a zařádit :-$   Jinak,
dočet sem diskuzi a je to stejné jako u všeho. Převážně tam přispívají magoři, který
vědí prd a uměj jen nadávat. By mě zajímalo kolik z nich má papíry a jezdí podle
předpisů :lol:
Lume 19.07.2009 12:29:56

to jo no..jinak vecer tam zase jedem dneska:-)) muzes jet s nama...
Stari88 19.07.2009 12:32:37

Lume - V kolik tam a kde? :-) zavítám rád :-D
Lume 19.07.2009 12:48:02

Stari88> v poste mas na me telefon... jinak jsem na icq at tady nezas...vlakno:-)
pojedeme navecer..pokud nebude prset..vcera kdyz jsme tam točil tu reportaz jsme se
pak mohli ždímat
KQ.M 19.07.2009 18:40:21

honzaj>cort> Takže není rozhodující, jaký povrch komunikace má? Beru to tak, že
zpevnění je provedeno nějakým hrubozrnným materiálem, třeba drť nebo štěrk. Bere
se udusaná hlína jako zpevnění?

 Nebere. Technicky znamená zpevnění např. asfaltová cesta nebo štěrk prolitý
penetrací, betonová vozovka, dlažby, nebo cesta stmelená nějakým pojivem. Udusaná
hlína, navožený štěrk nebo prosívka na cestě, apod. je nezpevněná komunikace. Ale to
jen technicky. Jak a kam se smí nevím, ale pokud je někde vyjetá cesta a není u ní
závora nebo značka zákaz vjezdu, jedu tam a klidně půjdu do sporu i za cenu přivolání
policie.
pumix 19.07.2009 19:41:27

Normálně si připadám, jak naše národnostní menšina, cítím se ohrožen a tak mi v
dnešní době nezbývá nic jiného, než se odstěhovat do Kanady a žádat o azyl, kuva...
už chtějí vízum...ČTYŘKOLKÁŘI VŠECH ZEMÍ SPOJTE SE...
KQ.M 19.07.2009 19:49:23

pumix> A plundrovali bysme kanadský lesy... :lol: To je dobrej nápad. ;-)
Hollas 19.07.2009 19:49:28

Je to uspěch, gratuluji Arai, jen je škoda že tam dávaly ty borce co se točí někde u lesa
v prachu a maj vytočený motor.. :-(
KQ.M 19.07.2009 19:53:22

Hollas>Je to uspěch, gratuluji Arai, jen je škoda že tam dávaly ty borce co se točí
někde u lesa v prachu a maj vytočený motor.. :-(

 To není škoda - to je realita. Když dávaj jak se jenom nadává na quady, tak se tady
píše o blbech novinářských. Takže takhle je to objektivní reportáž. A navíc ty nebo
někdo v tvým okolí tohle nedělá?
pumix 19.07.2009 19:56:38

Michal.KQ> bohužel dělá... a proto jsou tyto problémy...
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KQ.M 19.07.2009 20:06:34

Hollas> ... a navíc ani herci z reportáže nejezdili přímo při natáčení tak úplně po košer
cestách: http://www.stream.cz/video/330828-repo4kolka
Hollas 19.07.2009 20:11:46

Michal.KQ> Asi jsem měl štěstí a zatím sem nepotkal... ;-)
pumix 19.07.2009 20:13:21

kašlete na nějaké reportáže zrovna dávájí na nově chalupáře (y) (y) (y)
KQ.M 19.07.2009 20:14:32

Hollas> ;-) To já ne. A proto bych nemoh´ do TV říkat s čistým svědomím, že nám
každej ubližuje a my jsme svatý. Ale je dobře, že to Arai zorganizoval.
KQ.M 19.07.2009 20:15:23

pumix> Tak jo. Hlavně aby Bohouš nebo předseda nejezdili na motorkách v lesích....
:lol:
arai 19.07.2009 20:15:42

četli jste tu bouřlivou diskuzi na tn.cz?
Lukin 19.07.2009 20:16:46

:-DD četli
pumix 19.07.2009 20:17:25

arai> jdu na to , jsem zvědav co se dočtu...
KQ.M 19.07.2009 20:19:44

Hoďte sem link, já jsem línej hledat...
arai 19.07.2009 20:19:55

koukal jsesm se i na diskuzi na zákaz-vjezdu.cz a řekl bych, že se jim to vymyká z
rukou.
arai 19.07.2009 20:20:44

http://tn.nova.cz/zp...do-chysta-pasti.html
KQ.M 19.07.2009 20:21:29

Dík
pumix 19.07.2009 20:25:28

nic nového pod sluncem... asi zajdu za kámošem Červeňákem a zjistím , jak  se v tom
chodí...
Hollas 19.07.2009 20:27:17

Teď sem to četl a zase 50% mluví uplně o něčem jiném než čeho se reportáž týkala (u)
arai 19.07.2009 22:21:53

Hollas> Aspoň vidíš, jací exoti řvou proti nám. Ani reportáž na Nově (jednoduché
podání) nepochopili.
zaks 19.07.2009 22:28:17

Jim nevadí že tam jezdí ciklisti, jim vadí cyklisti :lol: To je na mě moc!! Vždyť v každém
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městě musí být přece alespoň jednou nápis CYKLOSERVIS nebo CYKLOPRODEJNA! :lol:
Na jednu stranu k smíchu, na druhou k pláči...
arai 19.07.2009 22:32:26

zaks> když stáli frontu na rozum, tak přišli do fronty, když rozum došel
KQ.M 19.07.2009 22:33:12

zaks> Třeba tam jen prodávaj KOLA...
zaks 19.07.2009 22:38:19

Michal.KQ> Tak teď jsi mě teda dostal :lol: :-$ :-$
Dzejar 20.07.2009 07:44:57

pumix> to je dost zajímavé téma. Vemte si modelovou situaci, kdyby na kolkách jezdili
jenom romové, protože by se to líbilo a ostatním občanům ne. Dost by mě zajímalo,
jestli by se do nich zelený a ostatní paka naváželi jako do nás???
Xawerius 20.07.2009 08:42:53

Dzejar> nn... to by byla diskriminace
Lume 20.07.2009 09:34:41

oni mají prostě jenom bohaté rodiče, když jim pořídili tak dlouhé vedení ... já ale
myslím že repo byla ok.. a aspon někomu to zamotalo hlavinku a možná mají o čem
přemýšlet, to co píšou na tn.cz atd.. to prostě psát budou pořád, nebo minimálně do té
doby než se svezou na 4 kolce. a pak budou psát sem...
Stari88 20.07.2009 14:54:52

Idioti se najdou vždy, a jen jedno o čem bude reportáž, kdyby byla o motorkách, budou
hovada motorkáři, to samý řidiči kamiónu, či rychlých aut ... hold teď sme v kurzu my,
než nějakej rejpal otevře nové téma -> Vodní skůtry, nelegální závody po praze,
kamionák co sundal barák a pod. :lol: či nějaká jiná hovadina, která bude pro bulvár
důležitá pro zviditelnění :-DD
Lume 20.07.2009 15:57:03

Stari88 prosimte nutne s tebou potrebuju mluvit... dnes jede tocit kolega pro
slovenskou tv taky otechto problemech.. potrebuju s tebou neco probrat.. zavolej mi
dik cislo mas sv poste a na ICQ
KQ.M 20.07.2009 17:30:13

Lume>oni mají prostě jenom bohaté rodiče, když jim pořídili tak dlouhé vedení ... já
ale myslím že repo byla ok.. a aspon někomu to zamotalo hlavinku a možná mají o čem
přemýšlet, to co píšou na tn.cz atd.. to prostě psát budou pořád, nebo minimálně do té
doby než se svezou na 4 kolce. a pak budou psát sem...

 Tak tomu nějak nerozumim... Ta reportáž, kterou Arai zorganizoval je o nabádání k
trestným činům na netu, viz název vlákna. Ty do toho jdeš, píšeš že reportáž byla OK,
ale lidi budou psát na netu kraviny a nabádání k TČ dál. Tak v tom případě bys měl ale
napsat, že reportáž byla k ničemu...  Já osobně si to nemyslím, ale vyplývá to z tvého
textu.
Lume 20.07.2009 18:22:52
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Michal.KQ> spatne jsem to napsal.. mylsim ze psat ti lidi kteri tu repo nepochopil nebo
nechteli pochopit.. srry..repo byla udelana dobre.. vyvazena a pravdiva
arai 20.07.2009 18:51:46

Umíte si představit tu reportáž, kdyby někdo z nás přejel včelí medvídky? To by byl na
koni! Alespoň u některých :-D :-D :-D   více: 
http://www.novinky.c...-ocitli-u-soudu.html
Wikki 20.07.2009 19:09:48

Reknu Vam, ze kdyz se podivam na YouTube na videa od uzivatele caaaau, tak se
vubec nedivim tem lidem, kteri nas nenavidi. Jezdim jen po cestach a kdyz vidim ty
jeho videa.......to je prasecina a vsichni maji prdel z toho kdyz zapadnou v nejakem
raselinisti a pak to tam cele rozryji. Kdyz to vidim, tak se stydim, ze mam kolku.........
(n)
arai 20.07.2009 19:27:00

Wikki> připojuji se k tvému studu.
Dzejar 20.07.2009 20:39:05

arai>Umíte si představit tu reportáž, kdyby někdo z nás přejel včelí medvídky? To by
byl na koni! Alespoň u některých :-D :-D :-D   více: 
http://www.novinky.c...-ocitli-u-soudu.html

   :-D :-D :-D Kriste pane....
bozkovak 20.07.2009 22:09:03

arai> :lol: :lol: konecne na ty zradne svitici bestie doslo, pac kdyz prejizdim zajicky
hopsajici po KRNAPu tak mi sviti tema lucernickama do oci a jak vime, to potom neni
zadna zabava :lol: .Doufam, ze to pujde az do Bruselu a utrhnou kazdemu prave kridlo,
aby je to tahlo vice doleva :lol: :lol: Zatraceni rasisticky vceli medvidci :lol: :lol: :lol:
arai 20.07.2009 22:17:44

bozkovak> Jakpak to asi komentuje pan Svěrák?
bozkovak 20.07.2009 22:21:54

arai> :lol: co by vezme synka a udelaji dalsi Akumulator :lol: :lol:
bozkovak 20.07.2009 22:23:14

arai> :lol: samozrejme, ze kocabem schvaleny scenar, vsechno se bude odehravat v
milade a ruku v ruce pujde bila a cerna smazka na socialku, ze jim nekdo priserne
ublizil :lol: :lol:
arai 20.07.2009 22:32:33

bozkovak> mě tak napadá, abychom se nedočkali toho, že budeme muset mít doma
natřený stěny i na černo (aby bílá byla v rovnováze s černou). :-D To je pakárna, co se
u nás děje. (n)
bozkovak 20.07.2009 22:34:57

arai> :lol: sel jsem si udelat kafe do kuchyne a napadlo me, jak by vypadala nevesta v
cernem :lol: a smutecni hoste v bilem :lol:  Alespon je videt, cim se u nas hodnostari
zabyvaji nebo to byl nejaky manas zournalista z rudeho prava a nema co psat, kdyz
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povodne mizi a ctyrkolky uz prestavaji honit zver po lesich,tak jsou na rade medvedi a
jejich mrske rasisticke ksichtiky a nazory (u)
arai 20.07.2009 22:45:39

bozkovak> Ještě se dočkáme toho, že za Kocábem polezou vrány a kosové a budou si
stěžovat na papouška kakadu :-D Jdu spát. Cau
Stari88 20.07.2009 22:47:18

A pánové počkejte až nám na 4 kolku zadělaj šlapky do lesa, aby sme nedělaly kravál
:lol: :lol:  No uvidíme co z toho bude ... :o
jiri01 20.07.2009 22:53:53

Stari88> Chvíli jsem musel přemýšlet jaký šlapky. Já myslel ty paní, že se pak
nebudem věnovat ježdění :-D
Stari88 20.07.2009 22:55:23

jiri01> Ty by nebyly zlý, ale pak by nám namontovaly taxametr ... a musely by sme
platit mýto :lol: :lol: :lol:
jiri01 20.07.2009 23:01:03

A to už by mně moje paní vůbec nechtěla nepouštět jezdit, takže šlapky nebrat... :-)
bozkovak 20.07.2009 23:01:29

Stari88> :-P ty jezdis do lesa ? mno fuj, styd se :lol: :lol: :lol: Ja to jenom tlacim
kolem baraku, abych nenastval ekoteroristy :lol: :lol:
bozkovak 20.07.2009 23:02:12

:lol: s tema slapotama to bude taky zajimave, dyt ty je vytlacuji od silnic a kam
myslite, ze se premisti ? ANO..do lesa :-$
Stari88 20.07.2009 23:03:04

bozkovak> Tlačíš, tudíš se zadýcháš => více co2 v ovzduší :lol: hochu zelený ti to
opepřej :D:D
Stari88 20.07.2009 23:03:36

bozkovak> Do lesa. ... a proto tam zas pojedem :-DD
bozkovak 20.07.2009 23:03:57

Stari88> :lol: ja se od vybuchu v Cernobylu nanadechl, pry je to skodlive :lol: :lol:
bozkovak 20.07.2009 23:04:44

Stari88> :lol: pojedem za slapotama do lesa, to bude teprva kraval, jako kdyz huci
jelen v riji :lol: :lol: :lol:
Stari88 20.07.2009 23:05:29

bozkovak> :lol: :lol: :lol: a pššt ... ať nezasíráme vlákno ... :-$
bozkovak 20.07.2009 23:07:30

(s) ja nic , ja muzikant :lol: :lol: Jeste ze je moznost moje prispevky oznacit, jako
zavadne, coz jsou :lol:
JARDAQUAD 20.07.2009 23:08:07

jsou hloupí jako jsou dálniční známky tak mužou bejt i LESNÍ ZNÁMKY a hned bude na
důchody
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Stari88 20.07.2009 23:28:23

JARDAQUAD> Na tom něco bude (y) dej důchodci sociální jistoty a on Ti pak podepíše
vše :lol: třeba by to zabralo :lol: :lol: A já bych si klidně litra za rok zaplatil, kdyby to
pak bylo bez těchto konfliktů :-)
pumix 21.07.2009 12:49:17

bozkovak>arai> :lol: sel jsem si udelat kafe do kuchyne a napadlo me, jak by vypadala
nevesta v cernem :lol: a smutecni hoste v bilem :lol:  Alespon je videt, cim se u nas
hodnostari zabyvaji nebo to byl nejaky manas zournalista z rudeho prava a nema co
psat, kdyz povodne mizi a ctyrkolky uz prestavaji honit zver po lesich,tak jsou na rade
medvedi a jejich mrske rasisticke ksichtiky a nazory (u)

ještě jsi zapoměl na nájezdníky lesů v podobě česačů borůvek :-DD :-DD :-DD
jade.blesk 21.07.2009 13:37:27

Stari88>JARDAQUAD> Na tom něco bude (y) dej důchodci sociální jistoty a on Ti pak
podepíše vše :lol: třeba by to zabralo :lol: :lol: A já bych si klidně litra za rok zaplatil,
kdyby to pak bylo bez těchto konfliktů :-)

no to by ta znamka stala minimalne 10000kc ,bo by museli vytvorit novy
odbor,pracovni mista,vybavani kancelari, tisk znamek a na ty duchodce by uz asi nic
nezbylo
-Rastaman- 23.07.2009 10:56:01

:o +o( (u)    Na 4kolce tam projedu 10.000x a udělám stejnou škodu :o   Hlavně že my
jsme ti co nejvíc škodí přírodě :
-Rastaman- 23.07.2009 20:21:57

  +o(
Pucmeloud 24.07.2009 11:22:28

Xawerius> pyše se "dyskrymynacé", ty dilino !!!! :lol:
Pucmeloud 24.07.2009 11:45:51

-Rastaman-> Tohleto pošli těm debilům ochranářským !!!! To jsou ti jejich "dělníci
lesa" a ekologové....tohle ať NOVA ukáže a co na to "blbci-lesáci" a ekoteroristi? :[
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